
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Divec ze dne 6.3.2024. 
 

Program: 
 

1) Uvítání a kontrola usnášeníschopnosti, schválení programu zasedání,  
Volba, ověřovatelů zápisu.  

 
2) Aktuální dění v naší obci. 

 
3) Ostatní, diskuse, závěr. 

 
Zápis pořízen: 15.3.2024   vyvěšeno: 15.3.2024 sejmuto: 
 
Přítomni: M.Beran, P.Tojnar, K.Medková, Ing.Hrnčíř,M.Putnová, Z.Medek. 
Omluveni: Ing.Rezek.                                                       
 
1.) V 18.00 bylo zasedání zahájeno uvítáním přítomných občanů obce a 
zastupitelů, zahájení přítomno 6 členů ZO, zastupitelstvo bylo 
usnášeníschopné. R.Kvasnička upozornil na rozpor mezi formulací zápisu a 
usnesení. Rozpor nebyl shledán. Ověřovateli zápisu byli navrženi a schváleni 
P.Tojnar a Z.Medek, zápis a usnesení z minulého zasedání byly následně bez 
připomínek a staly se právoplatnými, navržený program byl schválen. 5 pro, 
1 se zdržel.  
 
2.) Starosta upozornil na situaci, kdy v období těsně po volbách do 
zastupitelstev v roce 2022 začaly opakovaně chodit různá udání na různé 
úřady, podepsaná jménem, které se v Divci nevyskytuje, upozorňující na 
věci, které obec staví do ne úplně dobrého světla. Jak bylo z řad přítomných 
občanů konstatováno, v obci se tento zlozvyk historicky ani v nejhorších 
obdobích nikdy neobjevil, až nyní. Dále obec vede již cca rok soudní spor 
s obyvatelem obce, který po odkoupil nemovitost se zabranými obecními 
pozemky a žaluje obec o jejich vydání. Opět zbytečné finanční i časové 
náklady. Tato informace slouží pro obecné povědomí všem občanům obce, 
kteří toto dodnes nevědí. Současně starosta popsal vývoj realizace zázemí pro 
místní občerstvení a vysvětlil situaci ohledně odstraněné lípy. Tato byla 
proschlá, uvnitř s počínající hnilobou a její větve byly dlouhodobě fixovány 
lany, aby někoho nezranily. Po konzultaci s odborníkem bylo konstatováno, 
že v tomto místě a v tomto stavu by mohla ohrožovat shromážděné občany a 
obecní investici. Po konzultaci bude realizována náhradní výsadba.       
 
3)a) Zastupitelé vzali na vědomí Rozpočtovou změnu č.1 RZ č.1/2024.   
 
   b) Zastupitelé schválili předložený návrh na finanční podporu Linky 
bezpečí ve výši 2500,- Kč. 6 pro 
 
   c) Starosta veřejně poděkoval paní Mgr. Michelle Stašové, která navýšila 
původní finanční dar na rok 2024 z 50 na 100 tisíc korun. Zastupitelé děkuji 
za štědrou podporu obce.    
   



   d) Paní Drye předložila petici, podepsanou osmi občany ohledně výše 
zmíněné lípy, kde byli občané mylně informováni, že byl odstraněn zdravý 
strom. Starosta předložil veškeré potřebné podklady a fotodokumentaci, ze 
které je poškození a stav stromu zřejmé. Jak bylo výše uvedeno, bude 
realizována, jako vždy, náhradní výsadba. Součástí zápisu bude na žádost i 
fotodokumentace poškozeného stromu. 
 
 
 
 
 
 
      
 
  
Oficiální část zasedání bylo ukončeno v 19:00 hod. 
 
   ………………                        .…………..                       ………………  
ověřovatel zápisu                 ověřovatel zápisu                   starosta 
  Zdenek Medek                       Pavel Tojnar                  Ing.Roman Hrnčíř 


